
PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE
Sammanträdesdatum
2025-01-09
Hos ordförande.

Närvarande: Per Delin, Robin Holmberg, Dan Arvidsson, Ingegärd 
Olofsson, Mats Aili, Claes Larsson, Torbjörn Ferdman och 
Gerth Karlsson.

Mötets öppnande § 1
Ordförande Per Delin öppnar mötet och hälsar välkommen.

Dagordningen § 2
Dagordningen godkändes

Föregående protokoll § 3
Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

Ekonomirapport § 4
Robin Holmberg gick igenom förslag på Årsredovisning 
2024 samt förslag på Budget för 2025 vilka båda antogs av 
styrelsen. Se bilagor.

Arrende § 5
Som tidigare har påtalats så löper nuvarande arrende ut 
den 31/12 2025. Då uppsägningstiden är 10 månader innan 
avtalet löper ut och förlängs per automatik är det viktigt av 
vi får till ett möte med Länsstyrelsen innan dess så vi kan 
omförhandla villkoren. I huvudsak behöver föreningen få 
stöd med att underhållsmuddra hamnen. Antingen med 
ekonomiskt bidrag eller sänkt arrendeavgift. Sekreteraren 
skickar påminnelse till Martinsson på Länsstyrelsen.

Muddring § 6

[Skriv här]



All aktivitet angående muddring av hamnen läggs på is tills 
utfallet efter mötet med Länsstyrelsen har klarnat.

Bryggvärdar § 7
Styrelsen enades om att införa systemet med Bryggvärdar. 
Vi börjar med att tillsätta totalt 4 bryggvärdar. För att 
tydliggöra rollen som Bryggvärd tänker vi att de ska ha 
rollen som ”Fadder” till nya medlemmar. I Ordförandes 
informationsbrev som skickas ut till medlemmarna i början 
av året informerar vi om detta. Styrelsens ledamöter 
uppmanas att ta fram förslag på medlemmar som kan axla 
uppdraget som Bryggvärd och skicka / maila förslag till 
Pelle.

Medlemsbrev § 8
Ett medlemsbrev ska tas fram och distribueras till 
medlemmarna under början på året. Pelle och Gerth tar 
fram ett förslag och presenterar under januari / februari.

Enkät § 9
Gerth och Torbjörn tittar på enkäten och försöker hitta en 
digital lösning så medlemmarna kan svara på enkäten 
digitalt. Tobbe skickar utkast till Gerth på det underlag till 
enkät som tidigare har tagits fram.

Medlemsrekrytering § 10
Med tanke på det medlemstapp som föreningen har för 
närvarande diskuterade styrelsen flera åtgärder framåt. 

 Fortsatt Blocketannonsering
 Separera årsmöten från Bomupptagning och 

Bomiläggning. Vid årsmöten lägga till en aktivitet 
som tex en föreläsning.

 Förslag på föreläsning: Christian Otto, föreläsare om 
hummerfiske, Sjöräddningssällskapet, Fiskeregler, 
Navigationskurs mm. Robin checkar intresset från 
Christian Otto. Gerth checkar intresset från 
Hummerforskare.

 Eventuellt genomföra Stensjöhamnsdagen med 
Steningeskolan. Tobbe checkar intresset med 
Föräldraförening.

Årshjul § 11
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Styrelsen spikade datum för flera aktiviteter som ska in i 
2025 års ”Årshjul”. Presenteras på nästa styrelsemöte av 
ordförande och sekreterare.

Framtidsbanken. § 12
Robin informerade om den inskickade ansökan till 
Framtidsbanken om medel till vår ungdomsverksamhet.

Stormskador § 13
Pelle redogjorde för de stormskador som har uppstått de 
senaste veckornas stormar som drabbat oss. Skadorna 
behöver dokumenteras och vi tar hjälp av vår dykare till 
detta. Pelle tar en inledande kontakt med vårt 
försäkringsbolag samt bokar upp dykare för 
dokumentation.

 

Nästa möte § 14
Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 13 februari 
klockan 16.00 hos ordföranden.

Avslut § 15
Ordföranden avslutade mötet.

__________________ __________________
Per Delin Gerth Karlsson
Ordförande Sekreterare
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